
 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 4. september 2015 stillet følgende 

spørgsmål nr. 131 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stine Brix (EL). 

 

Spørgsmål nr. 131:  

”Kan ministeren bekræfte, at kammeradvokaten overfor Region Syddanmark har vur-

deret, at en opsigelse af kontrakten med BIOS kan resultere i et sagsanlæg fra BIOS 

og et tab på 350-400 mio. kr.? I så fald bedes ministeren redegøre for, hvad der ligger 

til grund for kammeradvokatens vurdering.” 

 

Svar: 

Det er regionsrådet i Region Syddanmark, som er ansvarlig for ambulancedriften i re-

gionen, og som indgår aftale med en evt. entreprenør. Jeg er ikke bekendt med ind-

holdet i vurderinger, regionen evt. måtte have fået udarbejdet af kammeradvokaten.  
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